
 – odpověď na interpelace z 5. 9. 2023: 

1/ Členové komise rozvoje území se s předmětnou studií seznámili prvně na komisi dne 30. 8. 2023.  

Studie bude k nahlédnutí na úřadu MČ poté, co budou vypořádány připomínky komise. 

2/ Přínosem předmětné změny, která byla projednávána před rokem 2022, tj. kdy vznikla kontribuční 
pravidla, byla humanizace daného nevzhledného území, vytvoření prostupů území, veřejných 
prostranství a vybavení pro obyvatele Prahy 9 a Prahy 14, neboť projekt se nachází na rozhraní těchto 
dvou Městských částí. 

Samozřejmostí je naplnění kontribučních dohod v území plynoucích z metodiky MHMP. 

 

3/ O řešení přesunutí VVN pod zem byla vedena dlouhodobá diskuze, avšak nedošlo k efektivnímu 
řešení (tato diskuze se vedla historicky, ještě před tím, než danou lokalitu vlastnil stávající investor). 

 

4/ K danému projektu se prvotně vyjádřila komise rozvoje území dne 30. 8. 2023, která požadovala 
následující: 

Komise se se záměrem seznámila. 

Komise tento bod přerušuje do doby, než investor provede členy KRU virtuální realitou k danému 
projektu.  

Komise dále požaduje detailní rozpracování jednotlivých okruhů: 

doprava (včetně aktivní mobility); prostupy územím; zeleň; veřejný prostor; veřejná vybavenost; atd. 
na základě výsledků dalšího projednání v komisích. 

Jiná jednání ze strany MČ Praha 9 neproběhla, neboť MČ Praha 9 čeká, jak se k daným bodům postaví 
investor. 

 




